Schedule for the Trip to the Great Wall

日程安排(Schedule)

日期	时间	安排
7月29日下午周六	13:50-14: 00	理科楼西侧路边集合-14: 00 出发 Set off from Tsinghua, the bus stops at the northeast gate inside the campus
	15: 30	达到宾馆,办理入住 Check in
	15:30-17:30	自由活动、休息、户外散步、打篮球(宾馆有篮球)、踢足球(需自带足球)、也可以步行 15 分钟到延庆夏都广场散步。 Swing, rest, walking outdoors, playing basketball/football(need to bring your own football), also can walk 15 minutes to the Yanqing summer square for a walk.
	17:30-19:00	晚餐 supper
	19:00	看电影 Movie
	23:00	宾馆就寝 Sleep
7月30日上午 周日	7: 30-8: 30	早餐 Breakfast
	8:30	乘车出发去长城 Take the bus to the Great Wall
	11:30	登完长城集合,开车返回 宾馆 Drive back to the hotel
	12:00-13:00	午餐 Lunch
	13:00-13:30	退房, 1:30 返程出发。 Check out and Departure
	15:00	达到清华 Arrive at Tsinghua

Tips for the Trip to the Great Wall

1. 我们计划于 7 月 29 日 (周六)下午 2 点从清华大学数学系理科楼西侧出发。建议大家提前 10 分钟抵达停车场,以保证我们能准时出发。一班营员坐 1 号车, 2 班和三班营员坐 2 号车,老师和大部分助教坐 1 号车(安排带班助教坐 2 号车)。

We will set off from the front of Science Building, Department of Mathematical Sciences, Tsinghua University at 2:00pm, July 29 (Saturday). Please get to the parking lot 10 minute in advance so that we can set off on time. Class 1 campers take No. 1 bus, Class 2 and Class 3 campers take No. 2 bus, teachers and most coaches take No. 1 bus (arrange some coaches take No. 2 bus).

2. 车程 1.5 小时左右,路上洗手间较少,中午请勿过多饮水,以免途中不便。

It will take us about 1.5 hour to get to the Hotel and it's difficult to find rest rooms on our way. Please do not drink too much water at noon for your convenience.

3. 关于住宿:夏令营老师一人住一间,助教和学生两人住一间,自由结伴办理入住。 请务必携带本人身份证件(包括儿童)和学生证,用以在宾馆登记入住,买长城优 惠票请带学生证。

About accommodation: Teachers live in one, two assistants and students live in one, free together for check-in. Every participant, including child, need to bring his/her identity certification, such as passport or Chinese ID card for checking in at the hotel, and bring the students certification for the harf-price ticket of park.

4. 7月29、30日八达岭长城地区的气温约为23~30℃。晴。

The temperature at the Great Wall is about 23~30°Con, July 29-30. The weather is sunny.

5.夏令营随行工作人员电话:宋元龙(13810490207);陈新湃(15311755326);刘扬(。 如遇任何意外状况,请随时与我们联系。

The mobile phone number of the staff from our Camp who will accompany you to the Great Wall: Yuanlong Song, 13810490207, Ms. Xinpai Chen, 15311755326. Please remember this information for any sudden case.

6. 我们入住的旅馆:北京延庆新华保险培训中心(地址:北京延庆区湖南东路 16号;电话:010-69178811转0)

We will lodge at 延庆新华保险培训中心(Xinhua hotel). (Address: 北京延庆县八达岭镇水关长城脚下; Tel: 010-6979 2619)

7. 宾馆提供自助餐, 凭房卡用餐: 晚餐 17: 30-19: 00; 早餐 7: 30-8: 10; 午餐 11: 30-12: 40,

请大家按时用餐。

The hotel offers buffet, we can have it with showing your room card: dinner 17:30-19:00; breakfast 7:30-8:10; lunch 11:30-12:40,

Please have dinner on time.

8. 我系备 10 箱水, 280 瓶, 每人不到三瓶, 建议您也自备些水。请带防晒衣帽用具。

We will carry 10 boxes of bottle water, 3 bottles per person. Please bring sunscreen products